



Congratulations to the Communications Association of Hong Kong (CAHK) on the publication of the “2021 Official Guide to ICT Industry in Hong Kong”.

Hong Kong has formally entered the exciting fifth generation mobile (5G) era in 2020. With rapid transmission speed, massive connectivity and ultra-low latency, 5G is no doubt the spotlight of our technology ecosystem that expedites society’s digital transformation. Vast opportunities beyond imagination will be brought by 5G and we count on the vision and creativity of our ICT industry to bring these opportunities into reality.

CAHK, as the leading ICT industry association, has always played a key role in fostering collaboration and knowledge exchanges in the sector. We appreciate the unflagging efforts of CAHK which has become even more crucial and significant at the advent of this new generation of mobile technology. Riding on the concerted efforts of CAHK and our industry players, I am confident that the ICT sector in Hong Kong will continue to scale new heights in the years to come.

Mr. Edward Yau Tang-wah, GBS, JP

Secretary for Commerce and Economic Development
Government of the Hong Kong Special Administrative Region

恭賀香港通訊業聯會出版《2021 香港通訊業概覽》。

香港已於 2020 年正式進入令人振奮的 5G 時代。5G 具備極高傳送速度、大規模連接力及低時延的特性，毫無疑問是當今科技焦點，能加快社會的數碼轉型。5G 將帶來超乎想像的巨大機遇，透過資訊及通訊科技業界的視野和創意，我們相信可將機遇化為現實。

香港通訊業聯會作為資訊及通訊科技業界的主要組織，在促進業界合作和知識交流方面一直發揮關鍵作用。我們感謝聯會的不懈努力，在這新一代移動技術來臨之際，他們的工作更形重要。我有信心在香港通訊業聯會和業界的同心協力下，香港的資訊及通訊科技業在未來可更上層樓！

邱騰華先生 , GBS, JP

商務及經濟發展局局長
香港特別行政區政府